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PROTOKÓŁ NR LXVI/2023 

z LXVI sesji RADY MIASTA GDAŃSKA,  

która odbyła się w dniu 31 sierpnia 2023r. 

 

Początek obrad godz. 900 

W sesji na 34 udział wzięło 34 radnych 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska 

Otworzyła obrady LXVI sesji Rady Miasta Gdańska i powitała  wszystkich  obecnych 

i internautów. Powiedziała, że dzisiaj jest wyjątkowy dzień, obchody rocznicy 

podpisania Porozumień Sierpniowych, w związku z  tym w porządku obrad  

zaplanowano przerwę, żeby wszyscy mogli się udać na godzinę  11:00  na Plac 

Solidarności. Po przerwie  dalsze obrady, ale w związku z  tym, że później są 

również  zaplanowane inne uroczystości  i jeżeli  nie uda się  zakończyć porządku 

obrad  dzisiaj, to zostanie ogłoszona kolejna przerwa.   

Powitała prezydent Gdańska, wraz z zastępcami, panią skarbnik i panią sekretarz. 

Również przywitała radnych i internautów oglądających obrady  sesji.  

Sprawdzono quorum. 

 

PUNKT 1 

SPRAWY REGULAMINOWE 

 

Wpłynął wniosek o włączenie projektu uchwały w sprawie wyodrębnienia na rok 

2024 środków finansowych na działalność statutową jednostek pomocniczych 

(druk 1762 

 

Wpłynął wniosek o włączenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia 

Gdańskiego Stypendium Kulturalnego Fundusz Mobilności (druk 1763);  
                         

Wpłynął wniosek o włączenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustanowienia Nagrody Miasta Gdańska dla Młodych Twórców  w Dziedzinie Kultury 

(druk 1764);  
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Wpłynął wniosek o włączenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustanowienia nagrody Rady Miasta Gdańska za zasługi dla gdańskich seniorów 

oraz nagrody Rady Miasta Gdańska za zasługi dla gdańskiej młodzieży (druk 1765);  

 

Wpłynął wniosek o włączenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  

na działanie Straży Miejskiej w Gdańsku (druk 1766);  

 

Wpłynął wniosek o włączenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z 

dnia 21 marca 2023 roku (druk 1767); 

                             

Wpłynął wniosek o włączenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

Ogólnopolskiego Pracowniczego Związku Zawodowego Porozumienie 

Pracownicze, Związku Zawodowego Straży Miejskich i Gminnych Województwa 

Pomorskiego oraz Organizacji Zakładowej NSZZ Solidarność Pracowników Straży 

Miejskiej w Gdańsku na Komendanta Straży Miejskiej w Gdańsku (druk 1768);                                                                      

 

Wpłynął wniosek o włączenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  

na działalność Gdańskich Nieruchomości (druk 1769);  

Wpłynął wniosek o włączenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia terminu 

do przedstawienia opinii Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie nadania ulicom: 

Wigierskiej, Władysława Świechockiego, bpa Hieronima Rozrażewskiego, 

Nowosądeckiej, Śliwkowej, Wiewiórczej, Karsińskiej, Wrześniowej, prof. Jerzego 

Stankiewicza, Polonii Gdańskiej, Budziszów, Henryka Wieczorkiewicza, Dywizjonu 

303, Herosa, Neptuna, Strzelca, Zygmunta Noskowskiego, Podwale Grodzkie 

(fragment niebędący drogą krajową nr 91 ul. Podwale Grodzkie), droga bez nazwy 

(tzw. Nowe Podwale Grodzkie), droga bez nazwy (na przedłużeniu drogi 

wojewódzkiej nr 472 ul. Słowackiego) kategorii dróg gminnych  (druk 1770 

 

Wpłynął wniosek o włączenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia terminu 

do przedstawienia opinii Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie pozbawienia ulicy 

Białowieskiej w Gdańsku kategorii drogi gminnej (druk 1771);  

                                  

Wpłynęły autopoprawki: 

- druk 1732 - pkt  4, ppkt  15  

- druk 1735  - pkt  4, ppkt  17 

- druk 1751  - pkt  4, ppkt  1 

- druk 1752  - pkt  4, ppkt  2 
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Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie wniosków o włączenie do porządku: 

Druk nr 1762 - wynik głosowania o włączenie do porządku sesji: 

                                                                               Za                           28 

                                                                                              Przeciw                    1 

                                                                                              Wstrzymało się         0 

                                                                                                                                                                               
Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

Będzie  w pkt 4 ppkt. 3A   
 

Druk nr 1763 - wynik głosowania o włączenie do porządku sesji: 

                                                                               Za                           28 

                                                                                              Przeciw                    1 

                                                                                              Wstrzymało się         0 

                                                                                                                                                                               
Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

Będzie  w pkt 4 ppkt. 3C   

 

Druk nr 1764 - wynik głosowania o włączenie do porządku sesji: 

                                                                               Za                           30 

                                                                                              Przeciw                    0 

                                                                                              Wstrzymało się         0 

                                                                                                                                                                               
Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

Będzie  w pkt 4 ppkt. 3D   
 

 

Druk nr 1765 - wynik głosowania o włączenie do porządku sesji: 

                                                                               Za                           30 

                                                                                              Przeciw                    0 

                                                                                              Wstrzymało się         0 

                                                                                                                                                                               
Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

Będzie  w pkt 4 ppkt. 3B   
 

Druk nr 1766 - wynik głosowania o włączenie do porządku sesji: 

                                                                               Za                           11 

                                                                                              Przeciw                   20  
                                                                                              Wstrzymało się         0 

                                                                                                                                                                
Rada Miasta Gdańska w głosowaniu nie wprowadziła  druku nr 1766 do porządku 
obrad  
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Druk nr 1767 - wynik głosowania o włączenie do porządku sesji: 

                                                                               Za                           11 

                                                                                              Przeciw                    20 

                                                                                              Wstrzymało się         0 

                                                                                                                                                                               
Rada Miasta Gdańska w głosowaniu nie wprowadziła  druku nr 1767 do porządku 
obrad  

 

Druk nr 1768 - wynik głosowania o włączenie do porządku sesji: 

                                                                               Za                           10 

                                                                                              Przeciw                   21  
                                                                                              Wstrzymało się         0 

                                                                                                                                                                
Rada Miasta Gdańska w głosowaniu nie wprowadziła  druku nr 1768 do porządku 
obrad  
 

 

Druk nr 1769 - wynik głosowania o włączenie do porządku sesji: 

                                                                               Za                             9 

                                                                                              Przeciw                    22 

                                                                                              Wstrzymało się         0 

                                                                                                                                                                               
Rada Miasta Gdańska w głosowaniu nie wprowadziła  druku nr 1769 do porządku 
obrad  

 

Druk nr 1770 - wynik głosowania o włączenie do porządku sesji: 

                                                                               Za                           31 

                                                                                              Przeciw                    0 

                                                                                              Wstrzymało się         0 

                                                                                                                                                                               
Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

Będzie  w pkt 4 ppkt. 26A    
 

 

Druk nr 1771 - wynik głosowania o włączenie do porządku sesji: 

                                                                               Za                           30 

                                                                                              Przeciw                    0 

                                                                                              Wstrzymało się         0 

                                                                                                                                                                               
Rada Miasta Gdańska w głosowaniu przyjęła 

Będzie  w pkt 4 ppkt. 26B   
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Porządek  obrad: 

 

1. Sprawy regulaminowe 

2. Komunikaty: 

− Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska, 

− Komisje Rady Miasta Gdańska, 

− Prezydent Miasta Gdańska: 

3. Oświadczenia Klubów Radnych. 

 

4. Uchwały: 

 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 

2023 rok (druk 1751) + autopoprawka 

 Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                                                      Emilia Kosińska  – Z-ca Skarbnika Miasta Gdańska  

                          Komisja wiodąca: K. Strategii i Budżetu                                  – pozytywna 

                       K. Polityki Gosp. i Morskiej                      – pozytywna 

                       K. Zagospodarowania Przestrzennego  – pozytywna 

                       K. Samorządu i Ładu Publicznego          – pozytywna 

                       K. Edukacji                                                  – pozytywna 

                       K. Rodziny i Polityki Społecznej               - pozytywna 

                       K. Kultury i Promocji                                 – pozytywna 

                       K. Sportu i Turystyki                                  – pozytywna 

                       K. Zrównoważonego Rozwoju                 – pozytywna 

 

 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasta Gdańska (druk 1752) + autopoprawka;  

                       Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                                                        Emilia Kosińska – Z-ca Skarbnika Miasta Gdańska  

                            Komisja wiodąca: K. Strategii i Budżetu                                 – pozytywna 

                                                            K. Polityki Gosp. i Morskiej                       – pozytywna 

                                                       K. Zagospodarowania Przestrzennego  – pozytywna 

                                                K. Samorządu i Ładu Publicznego             – pozytywna 

                                                K. Edukacji                                                     – pozytywna 

                                                      K. Rodziny i Polityki Społecznej                  - pozytywna 

                                                      K. Kultury i Promocji                                    – pozytywna 

                                               K. Sportu i Turystyki                                     – pozytywna 

                                               K. Zrównoważonego Rozwoju                    – pozytywna 
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3) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej 

"Gdańskiego Centrum Usług Wspólnych" poprzez połączenie Centrum 

Obsługi Placówek Oświatowych Nr 1 w Gdańsku i Zespołu Ekonomiczno-

Administracyjnego Szkół w Gdańsku oraz nadania jej statutu (druk 1734);  

     Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                                                                          Emilia Kosińska  – Skarbnik Miasta Gdańska  

                Komisja wiodąca: K. Edukacji                    – pozytywna 

                                                                                K. Strategii i Budżetu  – pozytywna 

 

 3A)  w   sprawie   wyodrębnienia  n a rok 2024  środków  finansowych na   

         działalność statutową jednostek pomocniczych (druk 1762);  

      Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                         Bogdan Oleszek – Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

3B) w sprawie ustanowienia nagrody Rady Miasta Gdańska za zasługi dla 

gdańskich seniorów oraz nagrody Rady Miasta Gdańska za zasługi dla 

gdańskiej młodzieży (druk 1765)       

    Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

             Cezary Śpiewak - Dowbór – Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej 

 

3C)w sprawie ustanowienia Gdańskiego Stypendium Kulturalnego Fundusz 

Mobilności (druk 1763);  

           Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                    Krzysztof Adamczyk - Zastępca Dyrektora Biura Prezydenta ds. Kultury 

                                                    Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 

 

3D) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustanowienia  Nagrody  Miasta  

     Gdańska dla Młodych Twórców  w Dziedzinie Kultury (druk 1764);  

                Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                          Krzysztof Adamczyk - Zastępca Dyrektora Biura Prezydenta ds. Kultury 

                                              Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 

 

4) w sprawie przepisów porządkowych związanych z przewozem osób i 

bagażu ręcznego pojazdami gminnego transportu zbiorowego na terenie 

obsługiwanym przez komunikację miejską organizowaną przez Miasto 

Gdańsk (druk 1757); 

       Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                             Sebastian Zomkowski – Dyrektor Zarządu Transportu Miejskiego  

         Komisja wiodąca: K. Polityki Gosp. i Morskiej          – pozytywna 
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5) w sprawie ustanowienia pomnika przyrody (druk 1755);   

          Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                                     Piotr Borawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                 Komisja wiodąca: K. Zrównoważonego Rozwoju                   – pozytywna 

 

6) w sprawie ustanowienia pomników przyrody nieożywionej (druk 1756);  

          Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                                     Piotr Borawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                 Komisja wiodąca: K. Zrównoważonego Rozwoju         – pozytywna 

 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone 

będą środki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2023 roku  (druk 1753);  

      Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                                                Marcin Męczykowski – Zastępca Dyrektorki MOPR 

               Komisja wiodąca: K. Rodziny i Polityki Społecznej     -    pozytywna 

                                               K. Strategii i Budżetu                      -     pozytywna 

 

 

8) w sprawie określenia wysokości i trybu przyznania jednorazowej pomocy 

finansowej na zagospodarowanie dla rodzin repatrianckich z 

Kazachstanu, zaproszonych na pobyt stały do Gdańska (druk 1750) 

   Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

        Damian Awieruszko – p.o. Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
Komisja wiodąca:   K. Strategii i Budżetu                   – pozytywna  

                                  K. Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna 

 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji z budżetu Gminy Miasta Gdańska dla przedszkoli, innych form 

wychowania przedszkolnego, szkół oraz placówek publicznych i 

niepublicznych prowadzonych przez osoby prawne inne niż jednostka 

samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne na terenie Gdańska oraz 

trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i 

wykorzystania (druk 1741); 

    Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                                  Grzegorz Kryger –Dyrektor Wydziału Edukacji 

Komisja wiodąca:   K. Edukacji                  -  pozytywna 

                                                                  K. Strategii i Budżetu – pozytywna 

 

10) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia źródeł 

dochodów własnych gromadzonych na wydzielonym rachunku i ich 

przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planów finansowych dla 
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wydzielonych rachunków dochodów własnych samorządowych jednostek 

budżetowych  

(druk 1730);        

                Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                                Grzegorz Kryger –Dyrektor Wydziału Edukacji 

Komisja wiodąca: K. Edukacji                           – pozytywna 

                                                                 K. Strategii i Budżetu           – pozytywna 

 

11) w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego dzieci  objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w 

którym kończą 6 lat, w prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska 

publicznych przedszkolach  (druk 1731);  

       Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                   Grzegorz Kryger –Dyrektor Wydziału Edukacji 

                   Komisja wiodąca: K. Edukacji – pozytywna 

                                                                                    K. Strategii i Budżetu – pozytywna 

 

12)  zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 

szkół, dla   których organem prowadzącym jest Miasto Gdańsk (druk 

1748);       

          Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                               Grzegorz Kryger –Dyrektor Wydziału Edukacji 

Komisja wiodąca: K. Edukacji – pozytywna 

                                                                  K. Strategii i Budżetu – pozytywna 

 

13)  zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania 

jednorazowego stypendium Prezydenta Miasta Gdańska dla uczniów 

szczególnie uzdolnionych oraz maturzystów osiągających najwyższy 

wynik z egzaminu maturalnego w ramach Lokalnego Programu 

Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży pobierających 

naukę na terenie Gminy Miasta Gdańska  

(druk 1747) 

          Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                                        Grzegorz Kryger –Dyrektor Wydziału Edukacji 

Komisja wiodąca:           K. Edukacji                       – pozytywna 

                                                                            K. Strategii i Budżetu   – pozytywna 

 

14)  zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad i trybu realizacji 

programu stypendialnego Prezydenta Miasta Gdańska dla studentów i 

doktorantów im. Daniela Gabriela Fahrenheita (druk 1746); 

 Referent występujący w imieniu wnioskodawcy:       
      Grzegorz Kryger –Dyrektor Wydziału Edukacji 
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               Komisja wiodąca: K. Edukacji – pozytywna 

                                                                                K. Strategii i Budżetu – pozytywna 

 

15)  w sprawie nadania imienia Przedszkolu nr 14 w Gdańsku przy ul. 

Nieborowskiej 6 (druk 1732) + autopoprawka;  

       Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                           Grzegorz Kryger –Dyrektor Wydziału Edukacji 

                         Komisja wiodąca: K. Edukacji           – pozytywna 

 

16)  w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej nr 83 w Gdańsku przy  

ul. Stokłosy 1 (druk 1733);  

 

       Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

      Grzegorz Kryger      –Dyrektor Wydziału Edukacji 

                                         Komisja wiodąca: K. Edukacji – pozytywna 

 

17)  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Błonia Południe w rejonie ulicy Tama Pędzichowska i GPZ 

II w mieście Gdańsku (druk 1735) + autopoprawka;   

       Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

               Edyta Damszel-Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

                                   Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

 

18)  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Żabianka rejon przystanku SKM Żabianka-AWFiS w 

mieście Gdańsku (druk 1736);    

         Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                Edyta Damszel-Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

                                    Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

   

19)  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Górki Zachodnie rejon ulicy Przełom i nabrzeża Wisły 

Śmiałej w mieście Gdańsku (druk 1737);  

         Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                         Edyta Damszel-Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

                         Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

20) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Wrzeszcz Dolny rejon ulic Wajdeloty i Grażyny w mieście 

Gdańsku (druk 1738);    

       Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                            Edyta Damszel-Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

                                   Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 
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21)  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Kokoszki Mieszkaniowe rejon ulicy Bysewskiej w mieście 

Gdańsku (druk 1739);   

     Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                             Edyta Damszel-Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

                             Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

 

22)  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Kiełpino Górne rejon ulicy Mamuszki i Obwodnicy 

Zachodniej Trójmiasta w mieście Gdańsku (druk 1740) 

       Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

               Edyta Damszel-Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

                                   Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

 

23) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Ołowianka - część centralna i północna w mieście 

Gdańsku (druk 1743);  

      Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

               Edyta Damszel-Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

                                   Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

 

24)  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Sienna Grobla - rejon ulic Wiesława i Siennickiej 

w mieście Gdańsku (druk 1744); 

        Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

               Edyta Damszel-Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

                                   Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 
 

 

25)  w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Wrzeszcz Górny - Diabełkowo 

w mieście Gdańsku (druk 1742);  

  Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
               Edyta Damszel-Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

                                   Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 

 

26)  w sprawie uchwalenia Aktualizacji Systemu Tras Rowerowych dla 

Gdańska STeR 2.0 (druk 1745);  

      Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
               Edyta Damszel-Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

                                   Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 
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26A) w sprawie wyznaczenia terminu do przedstawienia opinii Prezydenta  

         Miasta Gdańska w sprawie nadania ulicom: Wigierskiej, Władysława   

         Świechockiego, bpa Hieronima Rozrażewskiego, Nowosądeckiej,  

         Śliwkowej, Wiewiórczej, Karsińskiej, Wrześniowej, prof. Jerzego  

         Stankiewicza, Polonii Gdańskiej, Budziszów, Henryka Wieczorkiewicza,  

         Dywizjonu 303, Herosa, Neptuna, Strzelca, Zygmunta Noskowskiego,  

         Podwale Grodzkie (fragment niebędący drogą krajową nr 91 ul. Podwale  

         Grodzkie), droga bez nazwy (tzw. Nowe Podwale Grodzkie), droga bez  

          nazwy (na przedłużeniu drogi wojewódzkiej nr 472 ul. Słowackiego)  

          kategorii dróg gminnych  (druk 1770);  

             Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

            Emilia Lodzińska – Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

 

26B) w sprawie wyznaczenia terminu do przedstawienia opinii Prezydenta 

          Miasta Gdańska w sprawie pozbawienia ulicy Białowieskiej w Gdańsku  

          kategorii drogi gminnej (druk 1771);                              

          Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

            Emilia Lodzińska – Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

 

27) w sprawie rozpatrzenia skargi Pani XY na działalność Dyrektora 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Gdańsku (druk 1758);  

          Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                           Andrzej Skiba – Przewodniczący Komisji Ds. Skarg, Wniosków i Petycji 

 

28)  w sprawie rozpatrzenia pisma Pani XY z dnia 12 stycznia 2023 r. (druk 

1759);  

       Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                            Andrzej Skiba – Przewodniczący Komisji Ds. Skarg, Wniosków i Petycji 

             

29) w sprawie rozpatrzenia skargi na zastępcę Prezydenta Miasta Gdańska 

Piotra Kryszewskiego (druk 1760);  

         Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                             Andrzej Skiba – Przewodniczący Komisji Ds. Skarg, Wniosków i Petycji                             

 

30)  w sprawie rozpatrzenia skargi Zarządu Wspólnoty Mieszkaniowej na 

Gdańskie Nieruchomości (druk 1761) 

         Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                Andrzej Skiba – Przewodniczący Komisji Ds. Skarg, Wniosków i Petycji 
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31)  podejmuje się REZOLUCJĘ skierowaną do Prezydenta Miasta Gdańska w 

sprawie utworzenia na terenie Miasta Gdańska dostępnego 24 godziny na 

dobę punktu profilaktyki intymnej, zapewniającego dostęp do lekarzy  

bez klauzuli sumienia (druk 175) 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                   Cezary Śpiewak - Dowbór – Przewodniczący Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej 

                                               Komisja wiodąca: K. Rodziny i Polityki Społecznej – nie opiniowała 

 

 

 5. Wnioski, oświadczenia osobiste. 

 6. Zakończenie obrad. 

 

PUNKT 2  

KOMUNIKATY 
 

ALEKSANDRA DULKIEWICZ – Prezydent Miasta Gdańska  

Omówiła  wpływy z PIT w latach 2018-2023, które systematycznie spadają od 

2021r.. W sierpniu wpłynęły  środki z tzw.  rekompensaty utraty podatku, która 

wynosi 96 mln zł., ale nadal ten ubytek wynosi ponad 400 mln zł. Na 

prezentowanych slajdach pokazano  imprezy kulturalne, jakie miały miejsce  w 

mieście: Jarmark Św. Dominika, Baltic Sail, Festiwal Szekspirowki, Feta. Pani 

Prezydent zaprosiła na otwarcie Kunsztu Wodnego 22 września br., będzie to 

siedziba Instytutu Kultury Miejskiej. Poinformowała o otwarciu Centrum Dolna 

Brama 8. Znalazło  tam  miejsce jedenaście organizacji kombatanckich i organizacji 

działających w dzielnicach. Przypomniała, że  4   września  rozpoczyna się nowy rok 

szkolny 2023/2024 – ponad  90 tysięcy  uczennic i uczniów, i przedszkolaków 

rozpocznie nowy rok szkolny  w 504 placówkach, 11 tysięcy pracowników obsługi 

nauczycieli i dyrektorów.  Rozpoczyna swoją pracę  Rzecznik Praw Ucznia - pani 

Katarzyna Gęba. Miejskie rozpoczęcie roku szkolnego  będzie miało miejsce  w 

szkole przy ul. Srebrnej 1. Szkoła ta będzie powstawała etapami. Realizowana jest 

przez partnera prywatnego  i przez niego będzie prowadzona, ale będzie placówką 

publiczną. W tym roku w rozpoczną tam naukę  uczniowie klas 0-3. Mieszkania 

wspomagane -   Miasto jest partnerem tego programu, a  cały pomysł wychodzi z 

organizacji pozarządowych, która organizuje życie  w tych mieszkaniach. Kolejne  

cztery mieszkania  to  też program  realizowany przy współpracy  z Samorządem 

Województwa Pomorskiego i współfinansowany ze środków unijnych. Dalsze  

funkcjonowanie tych mieszkań będzie wspierane środkami Państwowego 
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Funduszu na Rzecz osób Niepełnosprawnych. Powiedziała, że powracają regularne 

spotkania z mieszkańcami w dzielnicach, w  różnych formach.  11-25  września br.  

głosowanie w budżecie obywatelskim,  któremu poddane zostanie 399 projektów.  

Kwota budżetu obywatelskiego to 20,5 mln zł.  Ważnym wydarzeniem jest EuroSkill 

2023 związane z kształceniem zawodowym i doskonaleniem umiejętności 5-9 

września. Jest to konsekwentna realizacja  promocji szkolnictwa zawodowego. Po 

programach finansowanych z Unii Europejskiej przebudowy, rozbudowy   

warsztatów w  wielu szkołach zawodowych, po tygodniu zawodowca,  to kolejne 

działanie, które m pokazywać, że szkolnictwo zawodowe jest czymś, co może   

przynosić szczęście, satysfakcję  i zmieniać świat. Przypomniała, że  dzisiaj jest 43 

rocznica podpisania  Porozumienia Gdańskiego. Wiele się dzieje już  od 14 sierpnia 

- dnia rozpoczęcia strajku -  w ECS  i innych miejscach. Jutro z kolei przypada 84 

rocznica wybuchu II wojny światowej i z tej  okazji Ministerstwo Obrony Narodowej 

organizuje uroczystości na Westerplatte. Pani Prezydent zaprosiła na miejskie 

obchody w różnych ważnych miejscach w Gdańsku. Z przykrością  poinformowała 

o pożegnaniu trzech wielkich osób: Janiny Muszkowskiej- Penson, Jerzego 

Gwizdałę  i Andrzeja Kaznowskiego.  Poprosiła  prezydenta Piotra Kryszewskiego o 

kilka informacji  o rowerze metropolitalnym Mevo. 
 

PIOTR KRYSZEWSKI – Zastępca prezydenta   ds. usług komunalnych 

Przypomniał, że na nadzwyczajnej sesji w czerwcu przedstawiano pewne założenia 

z restartem tego systemu. Dzisiaj  po sezonie letnim są w stanie powiedzieć 

bardziej szczegółowe i faktyczne liczby. Odbiory infrastruktury - 717 

zweryfikowanych i odebranych stacji postoju, 51 punktów ładowania w gminach , 

których odbiór nastąpi do 6 września. Omówił dostawy rowerów ze 

wspomaganiem elektrycznym, z kolei  klasyczne są w  pełnej  flocie i są już w 

magazynie.  Następnie omówił kolejne etapy dostaw rowerów. Powiedział, że od  

blisko dwóch tygodni wewnętrznie testowanych jest ponad 100 rowerów i  dotyczą 

one głównie zintegrowania aplikacji z rowerami. Po 21 dniowych testach 

uruchomiona zostanie  druga  faza testów, będzie to połowa września, i na ulicę 

wyjedzie 50% floty, czyli ponad 2 tysiące rowerów. Podsumowanie etapów projektu 

– od 16 sierpnia testowane wewnętrznie 100 rowerów,  w połowie września  

uruchamiana II faza testowania i ponad 2 tysiące rowerów wyjedzie na ulice  

szesnastu gmin. Następnie mamy czas 21 dni i jeżeli system będzie sprawnie 

działał przez  14 dni minimum, to można powiedzieć, że jest on przygotowany  na 

pełne uruchomienie  systemu i będzie to początek października br. 
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PUNKT 3 

OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH 

 

CEZARY ŚPIEWAK – DOWBÓR – Przewodniczący Klubu Radnych  Koalicji 

Obywatelskiej 

Powiedział, że 31 sierpnia jest datą szczególną, datą symboliczną dla 

upamiętnienia historycznego zrywu Polek i Polaków pragnących wolności i 

chcących zakończyć tyranię opresyjnego państwa, Polek i Polaków chcących 

patrzących na Zachód i marzących wówczas o zachodnio - europejskiej wolności. 

Dalej powiedział, że znaczenie dokonywanych przez nas wyborów jest dziś 

porównywalne do zwrotnicy dziejów dla najnowszej historii naszego narodu. 

Stoimy przed koniecznością odpowiedzi na bardzo ważne pytania. Czy wybierzemy 

humanizm, czy wybierzemy zjednoczoną Europę, czy wybierzemy przyzwoitość i 

dobro. Stawiając te pytania powinniśmy dzisiaj myśleć nie tylko o własnych 

wyborach, ale również o wyborach członków naszych rodzin, przyjaciół, sąsiadów. 

Nie dajmy ponownie szans obłudzie, sianiu nienawiści i resentymentów.   

Podkreślił,  że chcemy Polski dla wszystkich, a nie Polski dla aparatczyków i 

sprzedawców najlepszych Polskich dóbr takich jak gdański Lotos. Chcemy Polski, 

w której  niegodziwość, chciwość i nieudolność, zgodnie z Konstytucją i ustawami 

rozliczana i pociąga za sobą konsekwencje. Dziś wszyscy stoją przed pytaniem – w 

jakiej Polsce chcemy żyć. W Polsce jutra, czy w Polsce mijających  dni. Chcemy 

Polski nowoczesnej, dynamicznie rozwijającej się, w której nie panoszy się 

drożyzna. Polski, w której nikt nie próbuje monopolizować mediów, zwłaszcza 

mediów publicznych. Polski, w której telewizja publiczna nie powtarza wzorców 

zaciągniętych z 1980r. Wierzy, że już niedługo Polska będzie funkcjonować w 

duchu, o który walczyli uczestnicy Porozumień Sierpniowych. Media publiczne 

przestaną być tubą propagandową jednej opcji, a nikt już nie będzie próbował  

kontrolować sumień Polek i Polaków po myśli tylko jednej opcji. Nie spij, bo Cię 

przegłosują. 
 

KAZIMIERZ KORALEWSKI – Przewodniczący Klubu Radnych Prawa i 

Sprawiedliwości  

Powiedział, że dzisiaj Pani Prezydent jak co miesiąc ekstrapolując, ile to pieniędzy 

w  budżecie  mogłoby być więcej, gdyby wpływało ich więcej z podatku PIT. Dzisiaj 

– zdaniem radnego – Prezydent  powinna już zrobić  nową ekstrapolację, bo jedną 

z wyborczych obietnic Platformy Obywatelskiej jest podwyższenie wolnej kwoty od 
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podatku dochodowego, co oczywiście skutkuje obniżeniem dochodu budżetów  

samorządu. Więc zabrakło tej ekstrapolacji, ile to będzie brakowało w budżecie, 

kiedy Platforma Obywatelska zrealizuje te obietnice. Zdaniem radnego, pani 

Prezydent tego nie ekstrapoluje, bo Platforma Obywatelska, bez względu  skąd, 

obietnic nie realizuje, stąd może tej ekstrapolacji  zabrakło. Powiedział, że kiedy 

słyszy przewodniczącego Klubu Platformy Obywatelskiej, który mówi o 

pieniądzach, to brakuje w tej wypowiedzi dojrzenia tych pieniędzy, które  płynęły z 

Bliskiego Wschodu i Maroka do eurodeputowanych w Brukseli,, a temat ten zostaje 

zamiatany pod dywan, a przecież doszło do korupcji,  która miała szkodzić Polsce. 

Brali pieniądze ci sami, którzy krytykowali Polskę, którzy razem z Platformą 

Obywatelską i Polską Lewicą blokowali i nadal  blokują środki z Krajowego 

Funduszu Odbudowy. Albo, żeby stosować  ostre rygory w momencie, kiedy polski 

rząd podejmuje decyzje, jak np.  fuzja Orlenu i Lotosu,  narzucić  bardzo  ostre 

warunki wymiany aktywów przedsiębiorstwa Lotos i Orlen. Udało się to jednak 

zrealizować i dzisiaj z tytułu dywidendy widać zwiększone środki w budżecie 

państwa.  Dzięki  temu mamy środki na bezpieczeństwo zarówno militarne  jak też 

społeczne z  czego korzystają również mieszkańcy Gdańska. Wypadałoby w tym 

miejscu zadać pytanie pani Prezydent  - czy w zamianach do budżetu Miasta 

Gdańska są zabezpieczone pieniądze na podwyżki dla dyrektorów szkół? 
 

BEATA DUNAJEWSKA – Przewodnicząca Klubu Radnych Wszystko dla Gdańska  

 Odnosząc się do powyższej wypowiedzi, powiedziała, że jak Polska jest bezpieczna 

mogliśmy się przekonać przy okazji  rajduhelikoptera z  Białorusi i rakiety, którą w 

lasach odnalazła przypadkowa osoba. Zaproponowała  zejść na ziemię, a nie bujać 

w obłokach, i  proponuje rozmawiać o Gdańsku a nie o tym, co się dzieje na arenie 

ogólnoświatowej, bo nawet mówiono tutaj o Maroku. Dalej powiedziała, że  1 

września jest rocznica wybuchu II wojny światowej. Zbliżają się wybory do 

parlamentu,  po których, wyraziła nadzieję,  będą mogli wspólnie uczestniczyć w 

gdańskich obchodach tej rocznicy i Westerplatte wróci do Gdańska.  4 września  to 

dzień rozpoczęcia roku szkolnego – 10 tysięcy uczniów  i przedszkolaków. Pożyczyła 

wszystkim owocnego roku szkolnego. Jeśli z kolei o dzisiejszą rocznicę, to na 

świecie znane są trzy postacie  z Polski - Chopin, Lech Wałęsa i Jan Paweł II. Ostatnio 

spotykamy się z gumkowaniem postaci Lecha Wałęsy, który jest również laureatem 

Pokojowej Nagrody Nobla, którą w jego imieniu odbierała pani  Danuta Wałęsa, 

której nadano tytuł Honorowego Obywatela Gdańska, ale radni z Prawa i 

Sprawiedliwości nie zaszczycili tej uroczystości.  Zaprosiła do  wzięcia udziału  w  

tych uroczystościach i do wspólnego  z mieszkańcami składania  kwiatów.  
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PUNKT 4 

UCHWAŁY 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 

2023 rok (druk 1751) + autopoprawka. 

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

Poinformowała o  opiniach komisji.                    

                          Komisja wiodąca: K. Strategii i Budżetu                                  – pozytywna 

                       K. Polityki Gosp. i Morskiej                      – pozytywna 

                       K. Zagospodarowania Przestrzennego  – pozytywna 

                       K. Samorządu i Ładu Publicznego          – pozytywna 

                       K. Edukacji                                                  – pozytywna 

                       K. Rodziny i Polityki Społecznej               - pozytywna 

                       K. Kultury i Promocji                                 – pozytywna 

                       K. Sportu i Turystyki                                  – pozytywna 

                       K. Zrównoważonego Rozwoju                 – pozytywna 

 

EMILIA KOSIŃSKA  – Z-ca Skarbnika Miasta Gdańska 

Przedstawiła  projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem wraz z autopoprawką. 

 

PRZEMYSŁAW MAJEWSKI – Radny Miasta Gdańska  

Zapytał o przesunięcia środków  w Biurze Architekta Miasta – czy ta pula środków 

jest do zagospodarowania,  czy została wpisana do konkretnych działań. Druga  

kwestia to środki przesunięte do GAK na spotkanie z władzami Miasta – czy to 

dotyczy spotkań w formie spacerów  czy   tzw. spotkań przy okrągłym stole.  

 

EMILIA KOSIŃSKA  – Z-ca Skarbnika Miasta Gdańska 

Odpowiedziała, że te 60 tysięcy złotych dla GAG  jest na wszystkie rzeczowe 

wydatki  dotyczących  spotkań z mieszkańcami.  
 

PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta ds. polityki komunalnej  

Wyjaśnił, że  wspomniane środki w Biurze Architekta  Miasta przeznaczone są na 

konsultacje i warsztaty w ramach jednej procedury konkursowej związanej z 

Placem Solidarności. Przygotowywane są również warsztaty urbanistyczne 

dotyczące działań na terenie Śródmieścia. 
 

KAZIMIERZ KORALEWSKI – Radny Miasta Gdańska  

Zapytał odnośnie środków na zakup samochodów do szkół średnich. Czy to są 

samochody elektryczne. 
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EMILIA KOSIŃSKA  – Z-ca Skarbnika Miasta Gdańska 

Odpowiedziała, że  sprawdzi  to, bo w tej chwili nie ma takiej wiedzy. 
 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1751 z autopoprawką 

                                                                                               Za                            -    23 

                                                                                               Przeciw                   -     0   

                                                                                               Wstrzymało się     -   10 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1690/23 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Gdańska na 2023 rok 

z dnia  31 sierpnia 2023r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr  2  do niniejszego protokołu. 

 

 

2) zmieniająca   uchwałę w  sprawie  przyjęcia  Wieloletniej  Prognozy   

    Finansowej  Gminy  Miasta  Gdańska  (druk 1752) + autopoprawka.  

       

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

Poinformowała o  opiniach komisji.                    

                             Komisja wiodąca: K. Strategii i Budżetu                                 – pozytywna 

                                                            K. Polityki Gosp. i Morskiej                        – pozytywna 

                                                       K. Zagospodarowania Przestrzennego   – pozytywna 

                                                 K. Samorządu i Ładu Publicznego            – pozytywna 

                                                 K. Edukacji                                                    – pozytywna 

                                                       K. Rodziny i Polityki Społecznej                 - pozytywna 

                                                       K. Kultury i Promocji                                   – pozytywna 

                                                 K. Sportu i Turystyki                                    – pozytywna 

                                                 K. Zrównoważonego Rozwoju                   – pozytywna 

EMILIA KOSIŃSKA  – Z-ca Skarbnika Miasta Gdańska 

Przedstawiła  projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem wraz  autopoprawką. 

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1752 z autopoprawką 

                                                                                               Za                            -    22 

                                                                                               Przeciw                   -     0   

                                                                                               Wstrzymało się     -   11 
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Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1691/23 

Uchwała zmieniająca   uchwałę w  sprawie  przyjęcia  Wieloletniej  

Prognozy  Finansowej  Gminy  Miasta  Gdańska   

z dnia  31 sierpnia 2023r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr  3  do niniejszego protokołu. 

 

 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej 

"Gdańskiego Centrum Usług Wspólnych" poprzez połączenie 

Centrum Obsługi Placówek Oświatowych Nr 1 w Gdańsku i Zespołu 

Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Gdańsku oraz nadania jej 

statutu (druk 1734);  

 

 AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

Poinformowała o  opiniach komisji.                    

                               Komisja wiodąca:  Edukacji                                                    – pozytywna 

                                                                           K. Strategii i Budżetu                             – pozytywna                                                    

 

EMILIA KOSIŃSKA  – Z-ca Skarbnika Miasta Gdańska 

Przedstawiła  projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1734  

                                                                                               Za                            -    31 

                                                                                               Przeciw                   -     0   

                                                                                               Wstrzymało się     -    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1692/23 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki 

budżetowej "Gdańskiego Centrum Usług Wspólnych" poprzez 

połączenie Centrum Obsługi Placówek Oświatowych Nr 1 w 
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Gdańsku i Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w 

Gdańsku oraz nadania jej statutu  

z dnia  31 sierpnia 2023r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr  4 do niniejszego protokołu. 

 

 

3A)  w   sprawie  wyodrębnienia  n a rok 2024  środków  finansowych na   

         działalność statutową jednostek pomocniczych (druk 1762);  

     
 

BOGDAN OLESZEK –  przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego, 

w imieniu wnioskodawcy 

Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1762  

                                                                                               Za                              -    31 

                                                                                               Przeciw                   -      0   

                                                                                               Wstrzymało się     -      1 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1693/23 

Uchwała w   sprawie  wyodrębnienia  na rok 2024 środków  

finansowych na  działalność statutową jednostek pomocniczych 

z dnia  31 sierpnia 2023r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr  5 do niniejszego protokołu. 

 

 

3B) w sprawie ustanowienia nagrody Rady Miasta Gdańska za zasługi 

dla gdańskich seniorów oraz nagrody Rady Miasta Gdańska za 

zasługi dla gdańskiej młodzieży (druk 1765)       

                

 

CEZARY SPIEWAK-DOWBÓR – Przewodniczący Klubu Radnych  Koalicji 

Obywatelskiej 

Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Przystąpiono do głosowania - druk nr 1765  

                                                                                               Za                              -    24 

                                                                                               Przeciw                   -      0   

                                                                                               Wstrzymało się     -      8 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1694/23 

Uchwała w   sprawie  ustanowienia nagrody Rady Miasta Gdańska za 

zasługi dla gdańskich seniorów oraz nagrody Rady Miasta Gdańska za 

zasługi dla gdańskiej młodzieży 

z dnia  31 sierpnia 2023r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr  6 do niniejszego protokołu. 

 

3C)w sprawie ustanowienia Gdańskiego Stypendium Kulturalnego 

Fundusz Mobilności (druk 1763);  

 
 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

Poinformowała o  pozytywnej opinii Komisji    KULTURY  i Promocji.  

 

KRZYSZTOF ADAMCZYK -  Zastępca Dyrektora Biura Prezydenta ds. Kultury 

Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

PRZEMYSŁAW MAJEWSKI  –Radny Miasta Gdańska  

Zapytał o historię udzielania stypendium z funduszu Mobilności w poprzednich 

latach. Ilu osobom to stypendium zostało przyznane i jakiego rzędu były to kwoty. 
 

KRZYSZTOF ADAMCZYK -  Zastępca Dyrektora Biura Prezydenta ds. Kultury 

Powiedział, że takich danych tutaj nie ma, ale może  je przygotować i rozesłać 

radnym. 
 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

Poprosiła  o  przygotowanie i rozesłanie radnym tych danych.  

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1763 
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                                                                                               Za                              -    23 

                                                                                               Przeciw                   -      0   

                                                                                               Wstrzymało się     -    10 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1695/23 

Uchwała w sprawie ustanowienia Gdańskiego Stypendium 

Kulturalnego Fundusz Mobilności  

z dnia  31 sierpnia 2023r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr  7 do niniejszego protokołu. 

 

 

3D) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustanowienia  Nagrody  Miasta  

     Gdańska dla Młodych Twórców  w Dziedzinie Kultury (druk 1764);  

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

Poinformowała o  pozytywnej opinii Komisji    KULTURY  i Promocji.  

 

KRZYSZTOF ADAMCZYK -  Zastępca Dyrektora Biura Prezydenta ds. Kultury 

Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

PRZEMYSŁAW MAJEWSKI  –Radny Miasta Gdańska  

Zapytał o zwiększenie możliwości przeprowadzenia plebiscytu przez inne media – 

czy ten plebiscyt byłby pod patronatem  jakiś mediów, czy  media nominowałby  

kogoś, zgłaszały kandydatów.  
 

KRZYSZTOF ADAMCZYK -  Zastępca Dyrektora Biura Prezydenta ds. Kultury 

Odpowiedział, że  zazwyczaj plebiscyt przeprowadzała Gazeta Wyborcza na swoich 

stronach internetowych,  mieszkańcy i czytelnicy mogli głosować na wskazanego 

artystę, Powiedział, że przez ten zapis chcieliby sobie umożliwić zmianę tego 

mediów.  

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1764  

                                                                                               Za                              -    22 

                                                                                               Przeciw                   -       0   

                                                                                               Wstrzymało się     -     11 
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Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 
 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1696/23 

Uchwała zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustanowienia  Nagrody  

Miasta Gdańska dla Młodych Twórców  w Dziedzinie Kultury 

z dnia  31 sierpnia 2023r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr  8 do niniejszego protokołu. 
                            

 

4)w sprawie przepisów porządkowych związanych z przewozem osób i 

bagażu ręcznego pojazdami gminnego transportu zbiorowego na 

terenie obsługiwanym przez komunikację miejską organizowaną przez 

Miasto Gdańsk (druk 1757); 

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

Poinformowała o  pozytywnej opinii Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej.    

                 

SEBASTIAN ZOMKOWSKI - Dyrektor Zarządu Transportu Miejskiego  

Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 

PRZEMYSŁAW MAJEWSKI  –Radny Miasta Gdańska  

Zapytał, czy projekt tej uchwały był poddawany opiniowaniu przez związki 

zawodowe GAIT-u. 
 

SEBASTIAN ZOMKOWSKI - Dyrektor Zarządu Transportu Miejskiego  

Nie był poddawany opiniowaniu, wynika to  z zasad legislacji. Bardziej sugerowano 

się orzeczeniami sądów administracyjnych i rozstrzygnięć nadzorczych 

wojewodów. Mowa o rozstrzygnięciu wojewody pomorsko-kujawskiego z 2022r., 

wojewody warmińsko -mazurskiego z 2023r. Nic się nie zmienia, jeśli chodzi o 

obowiązujące zasady, zmienia się powołanie na podstawy prawne, a zasady dalej 

obowiązują. Nie ma  zmian merytorycznych, jest  zmiana formalna.   
 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1757  

                                                                                               Za                              -    28 

                                                                                               Przeciw                   -       0   

                                                                                               Wstrzymało się     -       0 
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Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1697/23 

Uchwała w sprawie przepisów porządkowych związanych z przewozem 

osób i bagażu ręcznego pojazdami gminnego transportu zbiorowego 

na terenie obsługiwanym przez komunikację miejską organizowaną 

przez Miasto Gdańsk 

z dnia  31 sierpnia 2023r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr  9 do niniejszego protokołu. 

 

       

5) w sprawie ustanowienia pomnika przyrody (druk 1755);   

    

  

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

Poinformowała o  pozytywnej opinii Komisji Zrównoważonego Rozwoju .    

                 

PIOTR BORAWSKI  – Zastępca Prezydenta ds. przedsiębiorczości i ochrony 

klimatu  

Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1755  

                                                                                               Za                              -    32 

                                                                                               Przeciw                   -       0   

                                                                                               Wstrzymało się     -       0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1698/23 

Uchwała w sprawie ustanowienia pomnika przyrody 
 

z dnia  31 sierpnia 2023r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr  10 do niniejszego protokołu. 
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6) w sprawie ustanowienia pomników przyrody nieożywionej (druk     

1756);  

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

Poinformowała o  pozytywnej opinii Komisji Zrównoważonego Rozwoju.    

                 

PIOTR BORAWSKI  – Zastępca Prezydenta ds. przedsiębiorczości i ochrony 

klimatu  

Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1756  

                                                                                               Za                              -    31 

                                                                                               Przeciw                   -       0   

                                                                                               Wstrzymało się     -       1 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1699/23 

Uchwała w sprawie ustanowienia pomników przyrody nieożywionej 
 

z dnia  31 sierpnia 2023r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr  11 do niniejszego protokołu. 

 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 

przeznaczone będą środki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku  (druk 1753);  

 

  AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska    

Poinformowała o  opiniach Komisji:     

                            Komisja wiodąca: K. Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna 

                             K. Strategii i Budżetu                  – pozytywna  

                 

 MARCIN MĘCZYKOWSKI    –  Zastępca Dyrektorki MOPR 

 Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Przystąpiono do głosowania - druk nr 1753  

                                                                                               Za                              -    32 

                                                                                               Przeciw                   -       0   

                                                                                               Wstrzymało się     -       0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1700/23 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 

przeznaczone będą środki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku 
 

z dnia  31 sierpnia 2023r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr  12 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

8) w sprawie określenia wysokości i trybu przyznania jednorazowej 

pomocy finansowej na zagospodarowanie dla rodzin repatrianckich 

z Kazachstanu, zaproszonych na pobyt stały do Gdańska (druk 1750);  

 

  AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska    

Poinformowała o  opiniach Komisji:     

                            Komisja wiodąca:         K. Strategii i Budżetu                  – pozytywna  

                                                    K. Rodziny i Polityki Społecznej – pozytywna 

 

DAMIAN AWIERUSZKO – p.o. Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego 

Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 

 

PRZEMYSŁAW MAJEWSKI – Radny Miasta Gdańska  

Zapytał, czy założeniem jest, aby co roku przyjmować  cztery rodziny. Zwrócił 

uwagę, że  w pozycjach dotyczących wydatków  podawane są konkretne dane  

osób repatriantów  - imię i nazwisko. Uważa, że należy  to rozważyć i nie wskazywać  

tak  szczegółowych danych w ogólnodostępnym dokumencie.  
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DAMIAN AWIERUSZKO – p.o. Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 

Społecznego 

Odpowiedział, że cztery rodziny to liczba na rok.  Tak jest zapisane od 2021 r  w 

uchwale i tak pozostanie  do czasu, jeśli Rada nie postanowi inaczej. Jeśli chodzi o  

drugą kwestię, to musi to być błąd, bo tych danych nie powinno być widać. 

Sprawdzi  i  to skoryguje. 
 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1750  

                                                                                               Za                              -    33 

                                                                                               Przeciw                   -       0   

                                                                                               Wstrzymało się     -       0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1701/23 

Uchwała w sprawie określenia wysokości i trybu przyznania 

jednorazowej pomocy finansowej na zagospodarowanie dla rodzin 

repatrianckich z Kazachstanu, zaproszonych na pobyt stały do 

Gdańska 

z dnia  31 sierpnia 2023r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr  13 do niniejszego protokołu. 

   

 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i 

rozliczania dotacji z budżetu Gminy Miasta Gdańska dla przedszkoli, 

innych form wychowania przedszkolnego, szkół oraz placówek 

publicznych i niepublicznych prowadzonych przez osoby prawne 

inne niż jednostka samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne na 

terenie Gdańska oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania (druk 1741);  

 

  AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska      

Poinformowała o  opiniach Komisji:     

                            Komisja wiodąca:         K. Edukacji                      – pozytywna  

                                                    K. Strategii i Budżetu     – pozytywna 
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GRZEGORZ  KRYGER –  Dyrektor Wydziału  Edukacji 

Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1741  

                                                                                               Za                              -    32 

                                                                                               Przeciw                   -       0   

                                                                                               Wstrzymało się     -       0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1702/23 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i 

rozliczania dotacji z budżetu Gminy Miasta Gdańska dla przedszkoli, 

innych form wychowania przedszkolnego, szkół oraz placówek 

publicznych i niepublicznych prowadzonych przez osoby prawne inne 

niż jednostka samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne na terenie 

Gdańska oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania 

z dnia  31 sierpnia 2023r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr  14 do niniejszego protokołu. 

  

 

10) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia źródeł 

dochodów własnych gromadzonych na wydzielonym rachunku i ich 

przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planów 

finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów własnych 

samorządowych jednostek budżetowych (druk 1730);        

 

  AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska      

Poinformowała o  opiniach Komisji:     

                            Komisja wiodąca: K. Edukacji                                   – pozytywna 

                             K. Strategii i Budżetu                  – pozytywna  

              

   GRZEGORZ  KRYGER –  Dyrektor Wydziału  Edukacji 

    Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 



28 

 

 

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1730  

                                                                                               Za                              -    32 

                                                                                               Przeciw                   -       0   

                                                                                               Wstrzymało się     -      0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 
 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1703/23 

Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 

określenia źródeł dochodów własnych gromadzonych na wydzielonym 

rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania 

planów finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów własnych 

samorządowych jednostek budżetowych 

z dnia  31 sierpnia 2023r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr  15 do niniejszego protokołu. 

 

 

11)  w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego dzieci  objętych wychowaniem przedszkolnym do 

końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, 

w prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska publicznych 

przedszkolach  (druk 1731);  

 

  AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska    

Poinformowała o  opiniach Komisji:     

                            Komisja wiodąca: K. Edukacji                         – pozytywna 

                             K. Strategii i Budżetu         – pozytywna  

                 

 GRZEGORZ  KRYGER –  Dyrektor Wydziału  Edukacji 

Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1731  

                                                                                               Za                              -    32 

                                                                                               Przeciw                   -       0   

                                                                                               Wstrzymało się     -       0 
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Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 
 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1704/23 

Uchwała w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w 

którym kończą 6 lat, w prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska 

publicznych przedszkolach 

z dnia  31 sierpnia 2023r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr  16 do niniejszego protokołu. 

 

 

12) zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli szkół, dla   których organem prowadzącym jest Miasto 

Gdańsk (druk 1748);   

 
 

  AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska     

Poinformowała o  opiniach Komisji:     

                            Komisja wiodąca: K. Edukacji                         – pozytywna 

                             K. Strategii i Budżetu         – pozytywna  
                 

 GRZEGORZ  KRYGER –  Dyrektor Wydziału  Edukacji 

Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1748  

                                                                                               Za                              -    33 

                                                                                               Przeciw                   -       0   

                                                                                               Wstrzymało się     -       0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1705/23 

Uchwała w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli szkół, dla   których organem prowadzącym 
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jest Miasto Gdańsk. 

z dnia  31 sierpnia 2023r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr  17 do niniejszego protokołu. 

 
 

13) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu 

przyznawania jednorazowego stypendium Prezydenta Miasta 

Gdańska dla uczniów szczególnie uzdolnionych oraz maturzystów 

osiągających najwyższy wynik z egzaminu maturalnego w ramach 

Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i 

Młodzieży pobierających naukę na terenie Gminy Miasta Gdańska  

(druk 1747);  
     

 

 AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska    

Poinformowała o  opiniach Komisji:     

                            Komisja wiodąca: K. Edukacji                         – pozytywna 

                             K. Strategii i Budżetu         – pozytywna  

                 

 GRZEGORZ  KRYGER –  Dyrektor Wydziału  Edukacji 

Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1747  

                                                                                               Za                              -    31 

                                                                                               Przeciw                   -       0   

                                                                                               Wstrzymało się     -       1 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1706/23 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Regulaminu 

przyznawania jednorazowego stypendium Prezydenta Miasta 

Gdańska dla uczniów szczególnie uzdolnionych oraz maturzystów 

osiągających najwyższy wynik z egzaminu maturalnego w ramach 

Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i 

Młodzieży pobierających naukę na terenie Gminy Miasta Gdańska 

z dnia  31 sierpnia 2023r. 
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Uchwała stanowi załącznik nr  18 do niniejszego protokołu. 
 

 

14)  zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad i trybu realizacji 

programu stypendialnego Prezydenta Miasta Gdańska dla 

studentów i doktorantów im. Daniela Gabriela Fahrenheita (druk 

1746);  

 

  AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska    

Poinformowała o  opiniach Komisji:     

                            Komisja wiodąca: K. Edukacji                         – pozytywna 

                             K. Strategii i Budżetu         – pozytywna  

                 
 

 GRZEGORZ  KRYGER –  Dyrektor Wydziału  Edukacji 

Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
 

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1746  

                                                                                               Za                              -    31 

                                                                                               Przeciw                   -       0   

                                                                                               Wstrzymało się     -       0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  
 

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1707/23 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad i trybu 

realizacji programu stypendialnego Prezydenta Miasta Gdańska dla 

studentów i doktorantów im. Daniela Gabriela Fahrenheita 
 

z dnia  31 sierpnia 2023r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr  19 do niniejszego protokołu. 

 

        

15)  w sprawie nadania imienia Przedszkolu nr 14 w Gdańsku przy ul. 

Nieborowskiej 6 (druk 1732) + autopoprawka;  
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  AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska    

Poinformowała o  pozytywnej opinii Komisji Edukacji.     

                               

 GRZEGORZ  KRYGER –  Dyrektor Wydziału  Edukacji 

Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1732 z autopoprawką 

  

                                                                                               Za                              -    32 

                                                                                               Przeciw                   -       0   

                                                                                               Wstrzymało się     -       0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1708/23 

Uchwała w sprawie nadania imienia Przedszkolu nr 14 w Gdańsku przy 

ul. Nieborowskiej 6 

z dnia  31 sierpnia 2023r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr  20 do niniejszego protokołu. 

 

 

16) w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej nr 83 w Gdańsku   

      przy ul. Stokłosy 1 (druk 1733);  

 

  AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska    

Poinformowała o  pozytywnej opinii  Komisji Edukacji. 

.  

 GRZEGORZ  KRYGER –  Dyrektor Wydziału  Edukacji 

Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
 

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1733  

                                                                                               Za                              -    33 

                                                                                               Przeciw                   -       0   

                                                                                               Wstrzymało się     -       0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  
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UCHWAŁĘ NR LXVI/1709/23 

Uchwała w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej nr 83 w 

Gdańsku   przy ul. Stokłosy 1 

z dnia  31 sierpnia 2023r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr  21 do niniejszego protokołu. 

 

17) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Błonia Południe w rejonie ulicy Tama Pędzichowska i 

GPZ II w mieście Gdańsku (druk 1735) + autopoprawka;   

 

  AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska    

Poinformowała o  pozytywnej opinii  Komisji  Zagospodarowania Przestrzennego.  

              

EDYTA DAMSZEL-TUREK  - Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
 

PRZEMYSŁAW MAJEWSKI – Radny Miasta Gdańska  

Teren należy do osoby fizycznej, czy w związku z  tym  na etapie ewentualnej  

realizacji farmy fotowoltaicznej trzeba będzie to konsultować z Pomorskim 

Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków, czy jest to już uzgodnione na etapie 

planu. 
 

EDYTA DAMSZEL-TUREK  - Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Nie trzeba tego konsultować z PWKZ, gdyż teren ten nie jest objęty ochroną 

konserwatorską. Takie przeznaczenie tego terenu jest dopuszczone w planie 

miejscowym, który został uzgodniony przez Konserwatora. 
 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1735 z autopoprawką.  

                                                                                               Za                              -    33 

                                                                                               Przeciw                   -       0   

                                                                                               Wstrzymało się     -      0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1710/23 

Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Błonia Południe w rejonie ulicy Tama Pędzichowska i 
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GPZ II w mieście Gdańsku  

z dnia  31 sierpnia 2023r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr  22 do niniejszego protokołu. 

 

 

18) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Żabianka rejon przystanku SKM Żabianka-AWFiS w 

mieście Gdańsku (druk 1736);    

 

 AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska    

Poinformowała o  pozytywnej opinii  Komisji  Zagospodarowania Przestrzennego.  

( pięć minut przerwy technicznej)              

 

EDYTA DAMSZEL-TUREK  - Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem, uwagi do projektu planu 

nie wpłynęły.  
 

PRZEMYSŁAW MAJEWSKI – Radny Miasta Gdańska  

Powiedział, że wczoraj na posiedzeniu Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

była  grupa  osób z Żabianki, z rejonu ulicy Subisława i Rybackiej, którzy  wyrażali 

swoje niezadowolenie ze sposobu zmiany tego projektu planu. Celem 

przystąpienia do tego planu było umożliwienie realizacji tymczasowego boiska 

treningowego na terenie przeznaczonym na cele publiczne, węzeł  integracyjny 

oraz droga. Cel skupiony na boisku treningowym przeświecał wszystkim, ale w 

dzisiejszej prezentacji nie ma słowa o  tym, że miałby tamtędy iść tramwaj, jest 

mowa ewentualnie o autobusach. Nie można dziwić się zaskoczeniu i negatywnym 

reakcjom mieszkańców osiedla Żabianka skoro w ciągu kilku ostatnich tygodni 

dowiedzieli się o tym. Powiedział, że trudno zgadzać się na przyjęcie takiego planu 

miejscowego, który w dużej części jest dla mieszkańców, dla rady dzielnicy nie do 

przyjęcia. Mieszkańcy nie są zadowoleni z takiego rozwiązania i twierdzą, że już 

dzisiaj  borykają się z dużymi problemami związanymi z hałasem. Przejeżdżająca 

obok bloków SKM, z jednej strony jest  korzyścią, ale z drugiej strony potęguje  

hałas. Zdaniem radnego, na tym etapie trudno jest oczekiwać pozytywnego 

przyjęcia tego przez mieszkańców, nawet gdy mówi się, że jest to dopiero plan 

miejscowy, że do realizacji tego sięgacza jest jeszcze  iks czasu. Plany miejscowe są 

dla mieszkańców pewną wykładnią, co w ich okolicy będzie się realizowało w 

przyszłości i raczej linia tramwajowa zostanie tam zrealizowana. Wczoraj na 
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Komisji padały  również argumenty, że może nie w ulicy Subisława, ale w ulicy 

Gospody realizować tą linię tramwajową.  Konkludując powiedział, że jeśli chcemy 

tworzyć plany miejscowe, które mają być dla mieszkańców, to muszą one być z 

akceptacją mieszkańców, a ten  z taką akceptacją nie jest tworzony .  
 

ANDRZEJ SKIBA – Radny Miasta Gdańska  

Powiedział, że nie jest prawdą, że nie wpłynęły żadne pisma od mieszkańców  

dotyczące go planu. Przywołał pismo, które wpłynęło do Biura Rady Miasta 

Gdańska 28 sierpnia, pismo podpisane przez 160 mieszkańców. Zastanawia się 

jaka logika towarzyszy urzędnikom przy rozwiązywaniu problemu 

komunikacyjnego podczas dużych imprez  przy Stadionie, a na Żabiance przy  Ergo 

Arenie. Uważa, że w  Gdańsku są inne  miejsca, gdzie należałoby rozbudować linie 

tramwajowe, gdzie są potrzebne i nie budziłyby takich kontrowersji. Zmiana 

miejscowego planu, która umożliwi w przyszłości poprowadzenie linii tramwajowej 

przez tereny, które kwestionują mieszkańcy, zdaniem radnego, to zły pomysł.  

Chętnie posłucha  argumentacji i podziękował mieszkańcom za zebrane  podpisy. 

 

ELŻBIETA STRZELCZYK –Radna Miasta Gdańska  

Powiedziała, że  nie logiczne jest,  aby w tym miejscu puszczać  tramwaj tylko do 

dworca  SKM. Obecnie jest linia tramwajowa  biegnąca ulicą Pomorską i  byłby sens 

realizować tą linię,  gdyby biegła dalej. Linia w  proponowanym  przebiegu będzie 

tylko przeszkadzać i niczego nie wniesie do komunikacji miejskiej.  
 

JAN PERCUKI – Radny Miasta Gdańska  

Cieszy  go zabezpieczenie  w planie zieleni, szpaleru drzew, uregulowanie kwestii 

boiskowej. Jeśli z kolei chodzi o kwestie komunikacyjne, to nie trudno  o niej nie 

dyskutować.  Wiadomo, że na etapie uchwalania planu zagospodarowania nie 

będą w tej uchwale regulowane kwestie komunikacji publicznej, ale jest 

zainteresowany  obsługą komunikacyjną rejonu bezpośrednio przy Ergo Arenie i 

ulicy Gospody. Zapytał, czy potencjalna likwidacja linii autobusowej 148 na rzecz 

dokapitalizowania tramwaju nie spowoduje, że będzie nieco gorsza obsługa 

wskazanych dwóch lokalizacji. 
 

EMILIA LODZIŃSKA – Radna Miasta Gdańska   

Rozumie obawy mieszkańców, natomiast rolą radnych jest dyskutować i tłumaczyć  

z czym te zmiany się wiążą i zadbać o to, żeby realizacja takiego projektu, na 

późniejszym etapie, aby wydane wytyczne do sporządzania tego projektu były z 

poszanowaniem mieszkańców tam mieszkających. Zadbanie również o to, żeby 
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nastąpiła minimalizacja uciążliwości związanych z linią tramwajową. Dodała, że  

straszenie w trakcie dyskusji do niczego dobrego nie prowadzi, a rolę radnego 

widzi trochę inaczej.  
 

BARBARA IMIANOWSKA – Radna Miasta Gdańska  

Powiedziała, że oprócz  hałasu dodatkowego, jakim będzie tramwaj, gdzie mamy 

jeszcze SKM, bardzo dostępne linie autobusowe, to mieszkańcy nie wyobrażają 

sobie egzystencji  bez autobusu 148, który łączy kilka osiedli.  Żabianka  to stare 

osiedle, stan techniczny  budynków  różny i jest obawa mieszkańców, że mogą 

występować szkody na skutek drgań, dodatkowego hałasu. Wyjazd z parkingów 

osiedlowych w obszar linii tramwajowej grozi częstymi kolizjami, gdyż jest tam 

mało miejsca. Powiedziała, że jest opinia, że z każdego przystanku tramwajowego 

można dojść i zajmuje to ok. 10 minut. Uważa, że obawy i fakty, które są w stanie 

przewidzieć mieszkańcy nie są straszakami, ale ich realistyczne wizje. Podpisy 160 

mieszkańców nie jest małą liczbą, są ważne i powinny zostać uwzględnione. 

Uszanujmy  to i dostosujmy się do potrzeb mieszkańców, nie  są to żadne straszaki, 

to są fakty, których mają prawo obawiać się mieszkańcy. 
  

EMILIA LODZIŃSKA – Radna Miasta Gdańska   

Mówi Pani o konkretnych zagrożeniach, o faktach – chciałabym prosić o  przykłady, 

co się takiego wydarzyło  podczas budowy trasy na Morenę, na Chełm, czy innych 

trasach, które w ostatnim czasie w Gdańsku powstały. Drugie kwestia dotyczy 

autobusu 148, faktycznie będzie powielała się z linią tramwajową, o czym była 

mowa na wczorajszym posiedzeniu Komisji. Również na tym posiedzeniu padła 

jasna  deklaracja pana Michała Tuska, że w tym zakresie, gdzie tramwaj nie będzie 

obsługiwał a jeździ tam autobus 148, to dalej będzie tam jeździł i te miejsca 

obsługiwał.   

 

ANDRZEJ SKIBA – Radny Miasta Gdańska  

Powiedział, że nikt nikogo tutaj nie straszy. Cytuję tylko fragmenty pism od 

mieszkańców, którzy piszą jakie mają z tym związane obawy. Faktem jest to, że 

lokalizacja linii tramwajowej blisko budynków nie jest rzeczą korzystną, jeśli chodzi 

o kwestie hałasu czy drgań.  Uważa, że o tramwajach i skutkach ich sąsiedztwa 

mówili ci, którzy mieszkają koło linii tramwajowej.   

 

BARBARA IMIANOWSKA – Radna Miasta Gdańska  

Powiedziała, że przekazują opinię i głosy mieszkańców, i to co wie, to wie od nich. 

Przykładem może być Wysepka we Wrzeszczu, gdzie jest totalny hałas, ruch. 
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EMILIA LODZIŃSKA – Radna Miasta Gdańska   

Nie można porównywać nowego torowiska tramwajowego z tramwajem we 

Wrzeszczu na Wysepce. Zupełne inne miejsca, zupełnie inny czas budowy.  

Oczekuje od radnych rozmowy z mieszkańcami. Na Komisji prowadzone były 

długie dyskusje z mieszkańcami.  
 

KRYSTIAN KŁOS – Radny Miasta Gdańska  

Chciałby, aby nie straszyć mieszkańców i mówić, że tramwaje są krwiożercze. 

Pragnie przypomnieć, że mówimy o zrównoważonym rozwoju. Zapytał – czy 

chcemy mieć ekologiczny, elektryczny tramwaj, który będzie dowoził dużą liczbę 

mieszkańców w różne miejsca  tej części dzielnicy, czy chcemy po raz kolejny 

promować transport samochodowy. 
 

PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta  ds. zrównoważonego rozwoju i 

inwestycji 

Powiedział, że  należy spojrzeć holistycznie na miasto. Rozumie, że bardzo ważny 

jest głos mieszkańców, którzy się podpisali pod tym pismem, ale dla radnego 

Miasta Gdańska, na  tej sali powinien być ważny głos, również tych osób, którzy  się 

nie podpisali pod tym pismem, bo być może nie udało się dokładnie 

zakomunikować, czego dotyczy  to przedsięwzięcie, a jest ono elementem większej 

całości. Niedługo będzie wykładany do publicznej wiadomości projekt planu dla 

rejonu ulicy Uczniowskiej. Tam planujemy tramwaj z Letnicy i ten element ma 

powiązanie z węzłem przesiadkowym na Żabiance. Projektujemy projekt 

Zielonego Bulwaru i jest to element większej całości, który połączy  między innymi 

Brzeźno z Żabianką. Wszyscy tutaj mówią o autobusie 148, ale chyba nie 

korzystacie  z niego, bo wystarczy  się nim przejechać i zobaczyć  jak na Czarnym 

Dworze stoi w korku i  w jaki sposób udaje się punktualnie dowieźć pasażerów.  O 

tym, co tutaj mówimy, to jest połączenie dla mieszkańców Żabianki, ale przede 

wszystkim dla mieszkańców Przymorza, Zaspy, Brzeźna, Nowego Portu. 

Elementem podobnym jest ulica Klonowa, która będzie realizowana w najbliższej 

perspektywie. Apeluje, żebyśmy szanowali głos mieszkańców, którzy się pod tym 

pismem podpisali, ale patrzmy na interes mieszkańców całego Gdańska, nie tylko 

lokalnie. Często jest, o czym mówimy, że interes lokalny stoi w jakieś sprzeczności 

z interesem ogólnospołecznym, ale my musimy ważyć te głosy. Wyjaśnił, że  

mówimy tutaj o perspektywie po 2029 roku. Na dzień dzisiejszy sytuacja  

finansowa wygląda w taki sposób, że realne jest zrealizowanie tramwaju do 2029 

Gdańsk Południe –Wrzeszcz, Pomorskiej Kolei Metropolitalnej o ile ziszczą się  

pewne warunki środków zewnętrznych i ulica Klonowa. To są realne potencjały, 
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które do 2029 roku inwestycyjnie miasto jest w stanie zrealizować, co nie znaczy, 

że dzisiaj  nie powinniśmy nie planować przyszłego rozwoju komunikacji publicznej 

w Gdańsku. 
 

ROMUALD PLEWA – Radny Miasta Gdańska  

Przypomniał Prezydentowi  o długich dyskusjach nad linią tramwajową, która 

miała łączyć Morenę z ul. Grunwaldzką.  Były dyskusje z radami dzielnic, z grupami 

obywatelskimi, które walczyły o swoje racje, o swoje problemy, o to, że linia 

tramwajowa przebiega bardzo blisko ich mieszkań, budynków  wybudowanych  

ponad sto lat temu. Owszem, linie tramwajowe są modyfikowane, tramwaje mamy 

nowszej generacji, ale dalej generują one duże uciążliwości. Prosi o uwzględnienie 

tego wszystkiego, a grupa zgłaszająca te uwagi jest bardzo liczna.   
 

PRZEMYSŁAW MAJEWSKI  - Radny Miasta Gdańska  

Powiedział, że przyznanie prezydenta, że poziom konsultacji związanych z tym 

planem miejscowym nie był wystarczający, to jest to wyraźny sygnał, że coś 

zawiodło.  Zawiodła komunikacja z radą dzielnicy, mieszkańcami. Złożył wniosek 

formalny o odesłanie  projektu planu miejscowego  do Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego. Wczorajsze posiedzenie pokazało, że jest zainteresowanie 

mieszkańców. Przekonany jest, że na takie posiedzenie Komisji udałoby się 

zgromadzić odpowiednią frekwencję mieszkańców, którzy czuliby się zaspokojeni, 

jeśli chodzi o informacje ze strony Miasta.  
 

CEZARY ŚPIEWAK-DOWBÓR – Radny Miasta Gdańska   

Powiedział, że radni Koalicji Obywatelskiej zagłosują przeciw temu wnioskowi, 

ponieważ ta dyskusja została przeprowadzona, była bardzo długa wczoraj, dzisiaj 

wszystkie argumenty zostały wymienione i jesteśmy  gotowi, aby rozstrzygnąć losy 

tego planu. 
 

PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta  ds. zrównoważonego rozwoju i 

inwestycji 

Poprosił o nieprzekręcania  jego słów na tej sali. Konkretnie mówię o wizji szerszej, 

o której rozmawiamy wielokrotnie i widać wielokrotnie, że  państwo nie rozumiecie 

tej szerszej wizji rozwoju komunikacji publicznej w mieście. Abstrahujecie od tego 

połączenia z Letnicą i pani radna Elżbieta Strzelczyk, której bliskie są interesy 

Letnicy nie widzi tego bezpośredniego połączenia. Być może musimy lepiej z tym 

do Państwa dotrzeć.  Poproszę dyrektora Biura Rozwoju Gdańsk o pokazanie jak  

przebiegał proces konsultacyjny, który przebiegał niezwykle pieczołowicie i nie 
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można powiedzieć, że ten plan nie został w sposób odpowiedni skonsultowany. 
 

EDYTA DAMSZEL-TUREK  - Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Powiedziała, że ustawa  wymaga  przeprowadzenia dyskusji publicznej i wyłożenia 

planu do publicznego wglądu, i jest to wymóg minimalny. Biuro Rozwoju Gdańska 

od  samego początku realizuje jeszcze  dodatkowy elementy związane z tym, aby 

dotrzeć do jak największego grona mieszkańców. Dlatego komunikuje się, prosi 

rady dzielnic o rozpowszechnianie wśród mieszkań informacji o wyłożeniu  

projektu planu do publicznego wglądu i o terminie dyskusji publicznej. Dyskusja 

publiczna jest od ponad  dwóch lat, odbywa się za pomocą online. Tutaj jest 

pytanie – czy rada dzielnicy zrobiła wszystko dla swoich mieszkańców. 

Przypomniała, że w obszarze terenu w sąsiedztwie przystanku SKM Żabianka była 

przygotowana karta  terenu gdańskiej przestrzeni  lokalnej i było dodatkowe 

spotkanie z radą dzielnicy. Projektantki omawiały zapisy, jakie chciano wprowadzić 

do planu miejscowego, i które zabezpieczą takie ukształtowanie tej zabudowy a 

nie innej.  W trakcie dwuletniego procedowania planu miejscowego rada dzielnicy  

była cały czas w kontakcie  i miała wszystkiego świadomość. Natomiast informacje 

o tym, że rozpoczynamy prace nad planem  i przyjmujemy wnioski do planu też są 

publikowane zgodnie z ustawą. Powiedziała, że nie może się zgodzić z tym, że nie 

dopełnili albo czegoś nie wykonali, bo tak funkcjonują od lat.  
 

ELŻBIETA STRZELCZYK –Radna Miasta Gdańska  

W zawiązku z  tym, że mieszkańcy narzekają, że nie było informacji o tej dyskusji 

publicznej – bo to nie dotyczy chyba tylko tego jednego planu –  zaproponowała  

zorganizowanie szerszego dotarcia do mieszkańców, nie tylko na portalu 

gdansk.pl., ale również innych mediach. 
 

AGNIESZKA OWCZARCZAK- Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

Przypomniała, że jest wniosek  formalny o odesłanie do Komisji druku nr 1736. 

Przystąpiono do głosowania wniosku. 

                                                                                               Za                              -    12 

                                                                                               Przeciw                   -      21  

                                                                                                  Wstrzymało się     -       0 

Wniosek nie uzyskał większości.  

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1736. 

                                                                                               Za                              -    21 

                                                                                               Przeciw                   -     11   
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                                                                                               Wstrzymało się     -     0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1711/23 

Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Żabianka rejon przystanku SKM Żabianka-AWFiS w 

mieście Gdańsku 

z dnia  31 sierpnia 2023r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr  23 do niniejszego protokołu. 

 

Ogłoszono przerwę do godziny 12-tej  w celu wzięcia udziału  w uroczystościach na 

Placu Solidarności. 

Po przerwie: 

   

19)  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Górki Zachodnie rejon ulicy Przełom i nabrzeża Wisły 

Śmiałej w mieście Gdańsku (druk 1737);  

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska    

Poinformowała o  pozytywnej opinii  Komisji  Zagospodarowania Przestrzennego.  
 

EDYTA DAMSZEL-TUREK  - Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem, do projektu planu nie 

wpłynęły uwagi. 

 

PRZEMYSŁAW MAJEWSKI – Radny Miasta Gdańska  

Zapytał, czy w Studium bądź w  planach Biura Rozwoju Gdańska w zakresie tego 

planu, bądź jego okolicznych planach przewidziana jest zmiana sposobu 

zagospodarowania, zmiana funkcji, np. na rekreację. Czy coś takiego było 

analizowane.  
 

EDYTA DAMSZEL-TUREK  - Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Powiedziała, że na etapie Studium robione było szereg analiz określających 

docelowe przeznaczenie miasta  w długim horyzoncie czasowym. W tym obszarze, 

ze względu na  stan zastały i inwestycje, które były tam realizowane, między innymi 

poszerzenie wlotu dla Rafinerii i jednostek zlokalizowanych wzdłuż Martwej Wisły, 
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predysponowane przeznaczenie terenów sąsiadujących z akwenem wodnym w 

tym obszarze jest jak najbardziej na rozwój funkcji portowych.  

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1737. 

                                                                                               Za                              -    28 

                                                                                               Przeciw                   -       0   

                                                                                               Wstrzymało się     -       3 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1712/23 

Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Górki Zachodnie rejon ulicy Przełom i nabrzeża Wisły 

Śmiałej w mieście Gdańsku 

z dnia  31 sierpnia 2023r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr  24 do niniejszego protokołu. 

 

 

20) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Wrzeszcz Dolny rejon ulic Wajdeloty i Grażyny 

w mieście Gdańsku (druk 1738);    

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska    

Poinformowała o  pozytywnej opinii  Komisji  Zagospodarowania Przestrzennego.  
 

EDYTA DAMSZEL-TUREK  - Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem, wraz z propozycją 

rozpatrzenia uwag  złożonych do projektu planu. 

 

PRZEMYSŁAW MAJEWSKI – Radny Miasta Gdańska  

Przypomniał, że w toku  publicznej dyskusji nad tym projektem planu  mieszkańcy 

wielokrotnie wskazywali, że dla tego terenu docelowe zagospodarowanie w 

postaci zabudowy developerskiej nie jest przyjaźnie przez nich odbierane.  Zapytał, 

ile nowych lokali może powstać na terenach objętych tym planem. Poruszył 

kwestię  grodzenia  i przechodzenia przez ten teren.  Odniósł się także do punktów 

gromadzenia odpadów, plany miejscowe  o tym nie decydują a  gęste inwestycje 

powodują problemy z odbiorem  odpadów.   
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EDYTA DAMSZEL-TUREK  - Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Odpowiadając na powyższe pytania powiedziała, że  może powstać tam około  

siedemdziesiąt  mieszkań, dokładnie na to pytanie odpowie projekt budowlany. 

Jeśli chodzi o grodzenia, to w momencie wejścia w 2015 r. tzw. ustawy 

krajobrazowej  to nie ma kompetencji określania  czegoś takiego. Przejęła to nasza 

uchwała krajobrazowa i jest wskazany imiennie zakaz grodzenia osiedli 

wielorodzinnych. Śmietniki – na dzień dzisiejszy w podwórku jest podziemny 

śmietnik i nie sądzi, aby miasto go likwidowało. Natomiast inwestor, w ramach 

swojego zagospodarowania, zgodnie z prawem budowlanym będzie musiał 

rozwiązać problem punktów gromadzenia odpadów w ramach swojej 

nieruchomości.  
 

KRYSTIAN KŁOS – Radny Miasta Gdańska  

Wyraził zadowolenie z zapisów projektu planu i zachowanego skweru cieszącego 

się dużym zainteresowaniem mieszkańców. Jeśli chodzi o zabudowę, to od wielu 

lat jest tam nieistniejący basen, który swojej działalności nie wznowi. Dlatego teren 

ten należy zagospodarować, zabudować i powstanie tam ok. 70 mieszkań, z czego 

się cieszy. Zwrócił się do radnego Majewskiego – gdzie mamy  budować, skoro 

każda lokalizacja jest negowana. Jeśli chodzi o gromadzenie odpadów, to ten punkt 

nie  jest  idealnym rozwiązaniem, gdyż jest tam wiele wspólnot mieszkaniowych 

które z niego korzystają i często jest tam bałagan. Liczy, że w przyszłości 

poszczególne  wspólnoty znajdą swoje  miejsca do gromadzenia odpadów, a ten 

punkt docelowo zostanie zlikwidowany. 
 

PRZEMYSŁAW MAJEWSKI – Radny Miasta Gdańska  

Dopytał o organizację  parkowania, czy w planie zawarte są informacje odnośnie 

ogólnodostępnych miejsc parkingowych w ciągu ulicy Grażyny. 
 

EDYTA DAMSZEL-TUREK  - Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Odpowiedziała, że w ciągu ulicy Grażyny plan nie odnosi się do ogólnodostępności, 

bo to wynika  z przeznaczenia terenu w  ramach każdego zagospodarowania ulicy. 

Jest natomiast zalecenie dla terenu 01, żeby zrealizować czternaście miejsc 

ogólnodostępnych. 
 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1738 rozstrzygając jednocześnie o sposobie  

rozpatrzenia uwag złożonych do tego projektu planu. 

                                                                                               Za                              -    20 

                                                                                               Przeciw                   -     12   



43 

 

                                                                                               Wstrzymało się     -    0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1713/23 

Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Wrzeszcz Dolny rejon ulic Wajdeloty i Grażyny 

w mieście Gdańsku  

z dnia  31 sierpnia 2023r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr  25 do niniejszego protokołu. 

 

 

21) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Kokoszki Mieszkaniowe rejon ulicy Bysewskiej w 

mieście Gdańsku (druk 1739);   

                                                                                  

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska    

Poinformowała o  pozytywnej opinii  Komisji  Zagospodarowania Przestrzennego.  
 

EDYTA DAMSZEL-TUREK  - Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem, uwagi w ustawowym 

terminie do planu nie wpłynęły.  

 

PRZEMYSŁAW MAJEWSKI – Radny Miasta Gdańska  

Powiedział, że ma nadzieje, że projektanci i spółki będące właścicielami tego 

terenu uzgodnią wspólną wizję, jak to osiedle ma wyglądać, bo po wczorajszej 

dyskusji na posiedzeniu Komisji Zagospodarowania Przestrzennego ma pewne 

wątpliwości, czy tak naprawdę  wiedzą co tam chcą zrealizować.  
 

EDYTA DAMSZEL-TUREK  - Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Inwestor, jak i pracownia projektowa będą musieli się dostosować do tego, co jest  

w planie miejscowym i nie będzie tam mogło powstać nic innego. 

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1739. 

                                                                                               Za                              -    27 

                                                                                               Przeciw                   -       0   

                                                                                               Wstrzymało się     -       5 
 



44 

 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1714/23 

Uchwała w sprawie w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Kokoszki Mieszkaniowe rejon ulicy 

Bysewskiej w mieście Gdańsku 

z dnia  31 sierpnia 2023r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr  26 do niniejszego protokołu. 

 

 

22) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Kiełpino Górne rejon ulicy Mamuszki i Obwodnicy 

Zachodniej Trójmiasta w mieście Gdańsku (druk 1740) 
        
 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska    

Poinformowała o  pozytywnej opinii  Komisji  Zagospodarowania Przestrzennego.  

 

EDYTA DAMSZEL-TUREK  - Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem wraz z propozycją 

rozpatrzenia uwag  złożonych do projektu planu. 

 

PRZEMYSŁAW MAJEWSKI – Radny Miasta Gdańska  

Zapytał, kto był wnioskodawcą przystąpienia do tego planu. 

 

EDYTA DAMSZEL-TUREK  - Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Odpowiedziała – Spółka prawa handlowego Zdunek.  

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1740 rozstrzygając jednocześnie o sposobie  

rozpatrzenia uwag złożonych do tego projektu planu. 

 

                                                                                               Za                              -    30 

                                                                                               Przeciw                   -       0   

                                                                                               Wstrzymało się     -       4 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  
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UCHWAŁĘ NR LXVI/1715/23 

Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Kiełpino Górne rejon ulicy Mamuszki i Obwodnicy 

Zachodniej Trójmiasta w mieście Gdańsku  

z dnia  31 sierpnia 2023r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr  27 do niniejszego protokołu. 

 

 

23)w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Ołowianka - część centralna i północna w mieście 

Gdańsku (druk 1743);  
       
 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska    

Poinformowała o  pozytywnej opinii  Komisji  Zagospodarowania Przestrzennego.  
 

EDYTA DAMSZEL-TUREK  - Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem i z propozycją rozpatrzenia 

uwag  złożonych do projektu planu. 

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1743 rozstrzygające jednocześnie o sposobie  

rozpatrzenia uwag złożonych do tego projektu planu.  

                                                                                               Za                              -    34 

                                                                                               Przeciw                   -       0   

                                                                                              Wstrzymało się      -       0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1716/23 

Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Ołowianka - część centralna i północna w mieście 

Gdańsku  

z dnia  31 sierpnia 2023r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr  28 do niniejszego protokołu. 
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24) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Sienna Grobla - rejon ulic Wiesława i Siennickiej 

w mieście Gdańsku (druk 1744); 

         
 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska    

Poinformowała o  pozytywnej opinii  Komisji  Zagospodarowania Przestrzennego.  
 

EDYTA DAMSZEL-TUREK  - Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem, wraz z propozycją 

rozpatrzenia uwag  złożonych do projektu planu. 
 

PRZEMYSLAW MAJEWSKI – Radny Miasta Gdańska  

Zapytał, czy Lotos Petrobaltic składał uwagi do projektu planu i  czy zostały 

uwzględnione. 
 

EDYTA DAMSZEL-TUREK  - Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Lotos Petrobaltic złożył dwie uwagi, które nie zostały uwzględnione. 

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1744, rozstrzygając jednocześnie o sposobie  

rozpatrzenia uwag złożonych do tego projektu planu 

 

                                                                                               Za                              -    21 

                                                                                               Przeciw                   -      0  

                                                                                               Wstrzymało się      -   11 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1717/23 

Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Sienna Grobla - rejon ulic Wiesława i Siennickiej 

w mieście Gdańsku 

z dnia  31 sierpnia 2023r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr  29 do niniejszego protokołu. 
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25) w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Wrzeszcz Górny - Diabełkowo 

w mieście Gdańsku (druk 1742);  

 

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska    

Poinformowała o  pozytywnej opinii  Komisji  Zagospodarowania Przestrzennego.  
 

EDYTA DAMSZEL-TUREK  - Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1742  

                                                                                               Za                              -    34 

                                                                                               Przeciw                   -      0  

                                                                                               Wstrzymało się     -      0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1718/23 

Uchwała w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Wrzeszcz Górny - Diabełkowo 

w mieście Gdańsku  

z dnia  31 sierpnia 2023r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr  30 do niniejszego protokołu. 

 

 

26) w sprawie uchwalenia Aktualizacji Systemu Tras Rowerowych dla 

Gdańska STeR 2.0 (druk 1745);  
       

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska    

Poinformowała o  pozytywnej opinii  Komisji  Zagospodarowania Przestrzennego.  
 

EDYTA DAMSZEL - TUREK  - Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem i złożone uwagi. 

 

ELŻBIETA STRZELCZYK – Radna Miasta Gdańska  

Zapytała o nie uwzględnione uwagi. 
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EDYTA DAMSZEL - TUREK  - Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Wymieniła nieuwzględnione  uwagi, które opisane są w uchwale.  

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1745 rozstrzygający jednocześnie o sposobie  

rozpatrzenia uwag. 

                                                                                               Za                              -    34 

                                                                                               Przeciw                     -     0   

                                                                                               Wstrzymało się      -      0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1719/23 

Uchwała w sprawie uchwalenia Aktualizacji Systemu Tras Rowerowych 

dla Gdańska STeR 2.0  

z dnia  31 sierpnia 2023r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr  31 do niniejszego protokołu. 

 

 

26A) w sprawie wyznaczenia terminu do przedstawienia opinii Prezydenta  

         Miasta Gdańska w sprawie nadania ulicom: Wigierskiej, Władysława   

         Świechockiego,  bpa  Hieronima Rozrażewskiego, Nowosądeckiej,  

         Śliwkowej, Wiewiórczej, Karsińskiej, Wrześniowej, prof. Jerzego  

         Stankiewicza, Polonii Gdańskiej, Budziszów, Henryka Wieczorkiewicza,  

         Dywizjonu 303, Herosa, Neptuna, Strzelca, Zygmunta Noskowskiego,  

         Podwale Grodzkie (fragment niebędący drogą krajową nr 91 ul. Podwale  

         Grodzkie), droga bez nazwy (tzw. Nowe Podwale Grodzkie), droga bez  

          nazwy (na przedłużeniu drogi wojewódzkiej nr 472 ul. Słowackiego)  

          kategorii dróg gminnych  (druk 1770);  

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

 Poinformowała, że wnioskodawcą projektu uchwały jest Komisja 

Zagospodarowania Przestrzennego.   
 

 

EMILIA LODZIŃSKA   -  w imieniu wnioskodawcy, przewodnicząca Komisji   

Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przedstawiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1770.  
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                                                                                               Za                              -    33 

                                                                                               Przeciw                     -     1   

                                                                                               Wstrzymało się      -      0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1720/23 

Uchwała w sprawie wyznaczenia terminu do przedstawienia opinii 

Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie nadania ulicom: Wigierskiej, 

Władysława    Świechockiego,  bpa  Hieronima Rozrażewskiego, 

Nowosądeckiej, Śliwkowej, Wiewiórczej, Karsińskiej, Wrześniowej, prof. 

Jerzego Stankiewicza, Polonii Gdańskiej, Budziszów, Henryka 

Wieczorkiewicza, Dywizjonu 303, Herosa, Neptuna, Strzelca, Zygmunta 

Noskowskiego, Podwale Grodzkie (fragment niebędący drogą krajową 

nr 91 ul. Podwale Grodzkie), droga bez nazwy (tzw. Nowe Podwale 

Grodzkie), droga bez nazwy (na przedłużeniu drogi wojewódzkiej nr 

472 ul. Słowackiego) kategorii dróg gminnych 
 

z dnia  31 sierpnia 2023r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr  32 do niniejszego protokołu. 

 

 

26B) w sprawie wyznaczenia terminu do przedstawienia opinii Prezydenta 

          Miasta Gdańska w sprawie pozbawienia ulicy Białowieskiej w Gdańsku  

          kategorii drogi gminnej (druk 1771);  

                                        

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

 Poinformowała, że wnioskodawcą projektu uchwały jest Komisja 

Zagospodarowania Przestrzennego.   
 

EMILIA LODZIŃSKA   -  w imieniu wnioskodawcy, przewodnicząca Komisji   

Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przedstawiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1771.  

                                                                                               Za                              -    33 

                                                                                               Przeciw                     -     1   

                                                                                               Wstrzymało się      -     0 
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Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1721/23 

Uchwała w sprawie wyznaczenia terminu do przedstawienia opinii 

Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie pozbawienia ulicy Białowieskiej 

w Gdańsku kategorii drogi gminnej 
 

z dnia  31 sierpnia 2023r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr  33 do niniejszego protokołu. 

 

 

32) w sprawie rozpatrzenia skargi Pani XY na działalność Dyrektora 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Gdańsku (druk 1758);  

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

 Poinformowała, że wnioskodawcą projektu uchwały jest Komisja ds. Skarg, 

Wniosków i Petycji.  
 

ANDRZEJ SKIBA  -  w imieniu wnioskodawcy, przewodniczący Komisji   ds. 

Skarg, Wniosków i Petycji 

Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1758.  

                                                                                               Za                              -    27 

                                                                                               Przeciw                     -     1   

                                                                                               Wstrzymało się      -      3 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1722/23 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pani XY na działalność 

Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Gdańsku. 

z dnia  31 sierpnia 2023r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr  34 do niniejszego protokołu. 
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33)  w sprawie rozpatrzenia pisma Pani XY z dnia 12 stycznia 2023 r. 

(druk 1759);  

 
  

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

 Poinformowała, że wnioskodawcą projektu uchwały jest Komisja ds. Skarg, 

Wniosków i Petycji.  

 

ANDRZEJ SKIBA  -  w imieniu wnioskodawcy, przewodniczący Komisji   ds. 

Skarg, Wniosków i Petycji 

Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1759.  

                                                                                               Za                              -    32 

                                                                                               Przeciw                     -     0  

                                                                                               Wstrzymało się       -     0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1723/23 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pani XY z dnia 12 stycznia 

2023r. 

z dnia  31 sierpnia 2023r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr  35 do niniejszego protokołu. 

 

 

34) w sprawie rozpatrzenia skargi na zastępcę Prezydenta Miasta 

Gdańska Piotra Kryszewskiego (druk 1760);  

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

 Poinformowała, że wnioskodawcą projektu uchwały jest Komisja ds. Skarg, 

Wniosków i Petycji.  
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ANDRZEJ SKIBA  -  w imieniu wnioskodawcy, przewodniczący Komisji   ds. 

Skarg, Wniosków i Petycji 

Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1760.  

                                                                                               Za                              -    31 

                                                                                               Przeciw                     -     0   

                                                                                               Wstrzymało się      -      1 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  

 

UCHWAŁĘ NR LXVI/1724/23 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na zastępcę Prezydenta Miasta 

Gdańska Piotra Kryszewskiego  

z dnia  31 sierpnia 2023r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr  36 do niniejszego protokołu. 

 

 

35)  w sprawie rozpatrzenia skargi Zarządu Wspólnoty Mieszkaniowej 

na Gdańskie Nieruchomości (druk 1761) 

 

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

 Poinformowała, że wnioskodawcą projektu uchwały jest Komisja ds. Skarg, 

Wniosków i Petycji.  
 

ANDRZEJ SKIBA  -  w imieniu wnioskodawcy, przewodniczący Komisji   ds. 

Skarg, Wniosków i Petycji 

Przedstawił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1761.  

                                                                                               Za                              -    21 

                                                                                               Przeciw                     -     4  

                                                                                               Wstrzymało się      -      8 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  
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UCHWAŁĘ NR LXVI/1725/23 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Zarządu Wspólnoty 

Mieszkaniowej na Gdańskie Nieruchomości.  

z dnia  31 sierpnia 2023r. 
 

Uchwała stanowi załącznik nr  37 do niniejszego protokołu. 

 

 

36)  podejmuje się REZOLUCJĘ skierowaną do Prezydenta Miasta Gdańska w 

sprawie utworzenia na terenie Miasta Gdańska dostępnego 24 godziny na 

dobę punktu profilaktyki intymnej, zapewniającego dostęp do lekarzy  

bez klauzuli sumienia (druk 1754);  

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

Poinformowała, że wnioskodawcą projektu Rezolucji jest Klub Koalicji 

Obywatelskiej. W imieniu Klubu zreferuje go Mateusz Skarbek.  

 

MATEUSZ SKARBEK -  Radny Miasta Gdańska  

Przedstawił  projekt Rezolucji   zgodnie z uzasadnieniem.                 

 

KAZIMIERZ KORALEWSKI – Radny Miasta Gdańska  

Poprosił o szersze rozwinięcie wątku prawnie  obowiązujący prezydenta oraz jakie 

skutki finansowe rodzi projekt Rezolucji dla budżetu Miasta Gdańska.       

 

 MATEUSZ SKARBEK -  Radny Miasta Gdańska  

Powiedział,  że Rezolucja jest prawnie wiążącym wezwaniem do podjęcia działań 

zmierzających do osiągniecia celu wskazanego w Rezolucji. Więc muszą to być 

działania zmierzające do tego, aby wywołać ten skutek. Może się okazać, że 

osiągnięcie tego skutku jest niemożliwe, ale liczy na kreatywność urzędników w 

tym zakresie.  Nie mają żadnych analiz, ale liczą, że odpowiednie służby wezmą 

sprawy w swoje ręce i takie analizy przeprowadzą i przedstawią skutek w postaci 

uchwały bądź wyjaśnień.   

                             

Przystąpiono do głosowania - druk nr 1754  

                                                                                               Za                              -     20 

                                                                                               Przeciw                    -     12  

                                                                                               Wstrzymało się      -       0 
 

Rada Miasta Gdańska w głosowaniu podjęła  
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REZOLUCJĘ 

skierowaną do Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie utworzenia na 

terenie Miasta Gdańska dostępnego 24 godziny na dobę punktu 

profilaktyki intymnej, zapewniającego dostęp do lekarzy  bez klauzuli 

sumienia 

z dnia  31 sierpnia 2023r. 
 

Rezolucja stanowi załącznik nr  38 do niniejszego protokołu. 

    

PUNKT  5 
WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE 

 

TERESA WASILEWSKA – Radna Miasta Gdańska  

Powiedziała, że zajmuje się, opiekuj  wielodzietnej rodziny  z Ukrainy, uciekinierów  

wojennych. Takich rodzin jest wiele, a potrzeby są ogromne. Zwróciła się do 

radnych o wsparcie dla tych rodzin, a szczególnie w przeddzień rozpoczęcia  

nowego  roku szkolnego.   

 

PUNKT  6 
ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska  

Przewodnicząca stwierdziła wyczerpanie porządku obrad,  podziękowała  za 

spotkanie i zamknęła obrady sesji. 

 

Obrady zakończono o godzinie   13:57. 

                                                                                               Przewodnicząca  

                                                                                            Rady Miasta Gdańska  

 

                                                                                            Agnieszka Owczarczak 

Protokół sporządziła  

na podstawie zapisu w formie cyfrowej 

 

Bogusław Pieklik 

Pracownik BRMG 
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